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洗衣機標準安裝 

 

洗衣機標準安裝服務收費: 

產品類別 標準安裝服務收費 (港幣) 

葉輪式洗衣機 / 日式洗衣機 $ 180 (每部) 

前置式洗衣機 / 歐式洗衣機 免費 

  

洗衣機標準安裝服務範圍： 

1) 接駁跟機來水及排水喉 

2) 安裝水龍頭接駁咀 (如有需要) 

3) 接駁跟機電源線至機旁電源位 (客人需提供合適的電力裝置) 

4) 測試基本功能 

 

額外工程/ 附加服務收費表 收費(港幣) 

拆卸舊洗衣機(不包括搬走舊機)  $ 100 (每部) 

拆卸舊乾衣機(不包括搬走舊機) $ 100 (每部) 

更換單位 13A 插蘇底 $ 200 (每部) 

以接線方式接駁電源 (簪線) $ 50 (每台) 

安裝加長銅喉 或 PVC膠管 $ 60 (每尺) 

安裝銅喉 或 PVC配件 $ 60 (每個) 

更換洗衣機水龍頭(我司指定款式) $150 (每個) 

廚櫃開木孔直徑 2吋以內 $ 100 (每個) 

抬出舊機安裝於洗手盆與坐廁之間人工費 -「拔針」 

(必須要有足夠空間)  
$ 400 (每台) 

抬入新機安裝於洗手盆與坐廁之間人工費 -「插針」 

(必須要有足夠空間) 
$ 400 (每台) 

加裝去水防臭「隔氣」 $ 100 (每部) 

上門淨安裝或拆卸洗衣機頂板人工費 (零件費另計) $ 180 (每台另加) 

愉景灣、離島、禁區或偏遠地區安裝附加費  

(只限星期二、五安裝) 

$ 320 (每次安裝) 

 

 

 

 

 

備註： 
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1) 洗衣機標準安裝服務只適用於全新購買及未曾安裝之 Panasonic或 Rasonic 

樂信洗衣機。 

2) 本價目表純屬參考之用，如遇情況特殊，價目將會另議。 

3) 洗衣機標準安裝安裝服務並不包括重新安裝、拆卸舊機、代運送、棄置或設

置產品以外之設備及裝置等。  

4) 於安裝時，客戶必須出示產品保修記錄卡及由香港或澳門經銷商發出的正式

發票予本公司技術員查閱。   

5) 客戶必須先清除障礙物及提供適當之工作空間，以便進行安裝服務。如需本

公司額外提供搬機服務，則需另收費。 

6) 若安裝位置不適合、因技術理由而不能安裝或有安全性問題，本公司有權拒

絕提供安裝服務。 

7) 安裝服務只適用於信興集團公司銷售的香港行貨。 

8) 若有任何爭議，本公司保留最終決議權。 

 

如有任何查詢，請按此聯絡我們。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.shesc.com/zh/contact
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Washer Installation Service Charges 

 

Washer Standard Installation Service: 

Product Type Standard Installation Service 

Fee (HK$) 

Pulsator Type Washer / Top Loading Washer $ 180 per unit 

Drum Type Washer / Front Loading Washer  Free of Charge 

  

Scope of the Washer Standard Installation Service 

1) Connect the supplied water inlet pipe and water outlet pipe 

2) Install the water tap adapter (If needed) 

3) Power connection (Customer needs to provide suitable power supply/ socket.) 

4) Basic operation test 

 

Additional Installation Work Charges Additional Charges  

(HK$) 

Dismantle the old washer (Disposal not included)  $ 100 / unit 

Dismantle the old clothes dryer (Disposal not included) $ 100 / unit 

Install unit 13A plug-in $ 200 / unit 

Connection of electricity supply  $ 50 / unit 

Additional copper drainage hose or PVC drainage hose $ 60 / ft. 

Install copper throat or PVC accessories $ 60 / unit 

Replace the faucet (Company designed model) $150/ unit 

Drill hole (within 2 inch diameter) on the wood cabinet  $100 / hole 

Lifting up old washer higher than 1 ft. and remove from 

the installation location  

(Need provide sufficient working space)  

$400 / unit 

Lifting up new washer higher than 1 ft. and installing in 

designated location  

(Need provide sufficient working space) 

$400 / unit 

Install the waste trap $100 / unit 

Labour fee for Install or dismantle the top plate washer 

(Additional charges on the top plate) 

$180 / unit 

Travelling surcharge of washer installation service at 

Discovery Bay, Hong Kong outlying islands, remote area 

or restricted area (Only available on Tuesday and 

Friday) 

$320 / visit 
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Remarks: 

1) Washer Standard Installation Service is only applicable on newly purchased and 

not installed Panasonic or Rasonic Washer 

2) This price list is for reference purpose only. Price will be quoted separately under 

special circumstances.  

3) Washer Standard Installation Service does not cover reinstallation, dismantling, to 

transport, to disposal or set up any accessories/exterior equipment of the product.  

4) The customer must present the Product Warranty Card together with the official 

purchase invoice issued by the dealers of Hong Kong or Macau to our technician for 

verification. 

5) Any blockage should be cleared by the customer. A removal fee will be charged in 

case additional labour is required to move the appliance to a serviceable area. 

6) If the installation position is unsuitable or the washer is unable to install due to 

technical or safety issue, our company reserves the right to refuse to provide the 

installation service. 

7) Installation Service is only applicable to Shun Hing group authorized Hong Kong 

Official goods. 

8) In the event of any dispute, our Company reserves the right to make the final 

decision. 

 

 

For any enquiries, please click HERE to contact us. 

 

 

  

 

 

 


